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ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY KLUBU ČESKÉHO STAVÁKA 

konané dne 3. 7. 2021 v Kolíně - Štítarech 

• Přítomni: dle presenční listiny 

Ad 1) Zahájení, předseda klubu př. Bek K. přivítal přítomné členy. Minutou ticha byla 
uctěna památka zesnulých členů klubu. 

Př. Maček přečetl návrh programu dnešní VH. Program byl jednomyslně schválen. 

Ad 2) Byla provedena volba návrhové komise. Byla zvolena návrhová komise ve 
složení: předseda př. Melichar, členové př. Straka a př. Řeťovský.  

• Př. Hrubý přečetl usnesení z valné hromady 2020 

Ad 3)  Zpráva předsedy klubu – př. Beka Karla (viz. příloha zápisu) 

Ad 4)  Zpráva pokladní – př. Ing. Boukala 

Ad 5)  Zpráva matrikáře – př. Beka Zd. – k dnešnímu dni máme 202 členů 

Ad 6)  Zprávy poboček:  

• Středočeská: př. Bek Zd. – 19. 6. 2021 proběhla výroční čl. schůze 
v Úvalech. Přítomno 20 členů z 34 (2 čl. skončili, 1 čl. přijat). Proběhly 
informace o zprávách z ÚOK. 2. 10. 2021 proběhne přehlídka pobočky 
v Úvalech. Návrh stř. OP na celostátní přehlídce by nejlepší kolekce měla 
vybírat určená komise.   

• Jihočeská: Předseda př. Zajíc – 26 čl.+ 1 mladý člen, věkový průměr 71 let. 
Přehlídka výletků by měla být v Besednici. Výstava pobočky by měla 
proběhnout v Soběslavi. Návrh na čestného člena – př. Jindra Jaroslav      

• Západočeská: př. Ing. Slepička – 23 členů. Západočeská OP v roce 2020 
řešila přehmaty př. Krůty. 



• Severočeská: př. Straka – 24 členů, jsou naplánovány 2 schůze 
v Bohušovicích. Přehlídka výletků severoč. OP proběhne 19. 9. 2021 
v Bohušovicích. 

• Východočeská: př. Kaluha P. – není předseda, jednatel nefunguje. Je třeba 
zvolit nového předsedu a jednatele. Předpokládá se, že i letos proběhne 
výstava v Chlumci nad Cidlinou.  

• Jihomoravská: př. Pavelka – 16 členů. Jsou problémy s oslovováním 
nových členů – nechtějí být v Klubu. Schůze bude v Tečovicích, kde by 
měla být i výstava, ale asi nebude.  

• Moravskoslezská pobočka: př. Kyška M. – 27 členů. Informoval, že výstavní 
hala v Holasovicích byla zbourána. Schůze bude 10. 7. 2021. 

• Vysočina: př. Nečas – schůze bude v Chotěboři. OP je rozdělena ohledně          
pořádání výstavy 

     Ad 7) Zpráva předsedy KRK: Př. Ambrešek – potvrdil platnost pokladní zprávy.         
Neúčast členů KRK na schůzích Klubu. Je třeba dovolit člena KRK. 

Ad 8) Př. Hrubý přečetl odpověď na stížnost Klubu ohledně dotace od ÚOK 
holubů. 

Ad 9) Speciálka Klubu proběhne v Kolíně ve dnech: 11.–12.12.2021. Proběhne 
pod názvem Celostátní speciální přehlídka Klubu ČS. 

     Ad 10) Webové stránky, Facebook, aktualizace našich stránek. Př. Kyška byl 
pověřen ve spolupráci s pí. Janáčkovou aktualizací stránek Klubu ČS. 

     Ad 11) Rozšířený vzorník – projít 2 knihy našeho rozšířeného vzorníku. Na školení 
v březnu 2022 znovu projednat. 

     Ad 12) Různé:  př. Calda navrhl neměnit posouzení od posuzovatelů na celostátní 
výstavě. Př. Bek K. – vyjádření k posouzení od posuzovatelů. Široká diskuse k 
vyhlašování memoriálu K. Krále, buď vyhlásit výsledky od posuzovatelů, nebo komise 
pro šampiony. Při hlasování bylo 16 pro, 3 proti, 1 se zdržel hlasování. Bude se 
vyhodnocovat dle posouzení od posuzovatelů. 

Odpověď na článek př. Petržílky od př. Mačka. Hlasováno: 13 pro, 4 proti. Př. Maček 
zajistí vyvěšení článku na stránkách Klubu ČS. 

Návrh na přijetí nového člena: Hartmut Schulz  - jednomyslně schváleno. 

Př. Pavelka – šlechtitelský plán na další roky. Odpověď předsedy Klubu – šlechtitelský 
plán na další roky by měl být, co nejvíce se v chovech přiblížit vzorníku. 



Př. Lavička byl jako první náhradník kooptován do KRK. 

Ad 13)  Diskuse:  

• Př. Pařízek navrhl zrušení poboček, z důvodů většího setkávání přátel českého 
staváka. 

• Př. Kyška navrhl setkání s předními představiteli svazu + ÚOK holubů.  

• Př. Melichar apeloval, aby všichni ve svých ZO upozornili své delegáty na VH 
na nedodržování stanov ČSCH. 

Ad 14) Usnesení: přednesl př. Melichar a bylo schváleno jednomyslně. 

Ad 15) Závěr provedl předseda Klubu př. Bek K. - poděkoval delegátům za účast a 
popřál jim šťastnou cestu domů. 

 

 

 

Zapsal jednatel Klubu př. Hrubý J. 

 

 

 

V Praze dne 24. 7. 2021 


